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Protokoll möte #1 
31 januari 2023 kl. 09:00-10:30 
Kompetensutvecklingskommittén 
 

Närvarande                 Förhinder 
 

 

 

 

 
Frånvarande: Carolina Bornudd Kivitalo 

 

Agenda  
 

1. Genomgång årsrapporten 2022 
2. Fortsatt deltagande från kommittéer och nätverk, hur går vi vidare 
3. Årets utbildningar och seminarier, plan och utfall 
4. Omvärldsbevakning - diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier,  
    tillägg och kommentarer sedan förra mötet 
5. Övrigt 
5.1 Genomgång och diskussion medlemsenkät  
5.2 Mail från TeejLab 
6. Nästa möte 
 
 
 
 

Carolina Bornudd Kivitalo, protokollförare 
Emma Andersson 
Åsa Berglund tom kl 10:17 
Kristina Hirschfeldt  
Jan Holm, ordförande  
Susann Lindqvist tom kl 09:50 
Tanja Stepanov  
Fredrik Söder tom kl 09:50 
 
 
 
 
 
Frånvarande:  
 
Närvarande punkt 1:  
 
 
 

                 n/a 
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1.  Genomgång årsrapport 2022  
 
Genomgång årsrapporten 2022. Se bifogat dokument, några kommentarer: 

• Återgång till klassrumsbaserat upplägg för längre kurser 
• Webinar/workshops i stor utsträckning digitala 
• Fokus på omvärldsbevakning för att fånga upp relevanta ämnen 
• Kommittéer och nätverk inbjudna till diskussion med Kompetensutvecklings komm.  

  

2. Fortsatt deltagande från kommittéer och nätverk 
 
Diskussion om hur vi ska gå vidare med upplägget att bjuda in kommittéer och nätverk till 
Kompetensutvecklingskommitténs möten för att få deras input och feedback. Beslutade att 
vi fortsätter med detta under året, i första hand med de som ännu inte har deltagit. Till nästa 
möte kommer Professionsutvecklingskommittén (Hans Lövgren) att bjudas in.  
 

3. Årets utbildningar och seminarier 
 

Se separat presentation nedan av de senast genomförda kurserna och aktiviteterna. 

 

 

Kommande aktiviteter 2023 
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Ny kurs - EU Financial Services för IA Certif. Beslut att skicka riktad information om kursen 
till det Finansiella nätverket.  
 
Även en ny kurs som riktar sig till internrevisorer i staten, kursen kommer att hållas av ESV. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
4. Omvärldsbevakning, genomgång av masterdokument (excel).  
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• Nätverk i Väst kommer att ha en nätverksträff den 9 februari med tema Talang och 
utveckla personal. Kan behövas ytterligare seminarier på detta tema, ta upp med 
Stina angående vilka vi ska samarbeta med kring detta.  

• Förslag diskuterades om att bjuda in ett konsultföretag att facilitera en workshop 
kring aktuella risker i makromiljön och metodik för granskning av dessa.  Behöver 
stämmas av med Stina. 

• Undersöka om det finns behov med ytterligare seminarium om etik.  
• Whitepaper från IIA Global, Tanja Stepanov mailar ut tillsammans med dokumentet 

Risk overview – Human capital and talent management.  
• Omvärldsbevakning, vad händer i omvärlden och hur påverkar det oss? Hur jobbar 

man strukturerat med omvärldsbevakning. Seminarium/aktivitet som bör vara med 
varje år. Undersök om Finansiella nätverket kan hålla i detta. 

• Riskbedömning metod/modell, förslag att bjuda in kontakt från Scania att hålla i 
seminarium? Ingår eventuellt i nya kursen Agil riskanalys med Anders Hult, Jan Holm 
kollar och återkommer. 

• Advocacy – rollen som internrevisor. Jan Holm har stämt av med Advocacy 
kommittén om förslag på seminarium på temat hur man kan göra 
internrevisionsrollen med känd och begriplig inom organisationen. 

• Hemsida theiia.se - förslag att lägga till möjlighet för besökare att lämna sina förslag 
på ämnen inför framtida seminarier. Kanske under utbildningar/aktiviteter sida. 
Fråga ska vara likadant den som man får i utvärderingsformulär som skickas efter 
varje aktivitet.  
 
 

5. Övrigt  
 
Diskussion om nya regler för CPE poäng, inklusive en uppdatering av reglerna för hur man 
räknar CPE-poäng när man är aktiv i föreningens kommittéer och nätverk. Tas upp på 
agenda på nästa möte den 17 mars.  
 

5.1 Genomgång och diskussion medelemsenkät 

 
Denna punkt tas upp på nästa möte.  
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5.2 Mail från Teejlab 
 
Mailet som Stina erhållit från Teejlab innehöll en förfrågan om föreningen är intresserad av 
seminarium på temat hur man från internrevisionen kan jobba med ”Digital Economy and 
API Risk Management”. Beslutades att vi stämmer av med Stina om vi kan samarbeta med 
ISACA på detta område, finns en hel del aktiviteter där kopplat till APT. Vi kan även stämma 
av med ISACA om de har någon kännedom om Teejlab och vad de erbjuder. 
 
6. Nästa möte 
 
Nästa möte bestämdes till 17 mars kl 13:30-15:00, digitalt. 
 
 
 
 
 


